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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie PvdA)

No. VR 20 011 Rijswijk, 7 april 2020

Corsa nummer: 20.014845

Schriftelijke vragen (artikel 44) aan College van B&W.
Betreft: oproep voor toewijzing en financiering van ruimtes die gebruikt kunnen worden als buurthuis 
voor jongeren.

De fractie van de PvdA kwam onderstaand bericht tegen op Facebook:

Uit de reacties onder het bericht maken wij op dat er wel al bestaande contacten zijn met Welzijn 
Rijswijk en er al aanvragen worden gedaan bij mogelijke geldschieters. Ook zoeken de 
initiatiefnemers zo blijkt uit het bovenstaande bericht, contact met de gemeente.
Naar aanleiding van dit bericht heeft de fractie van de PvdA nog aanvullende vragen:

1. Is het bij het college bekend dat bovenstaande partijen bezig zijn een buurthuis voor jongeren 
te realiseren?

2. Past dit voorstel in het Collegebeleid om meer activiteiten voor jongeren te stimuleren en 
faciliteren? Graag een toelichting op uw antwoord

3. Is er vanuit de gemeente al contact met hen? En op welke termijn hebben zij een afspraak 
met de gemeente?

4. Is het college bereid om deze partijen bij te staan in de realisatie van een dergelijke 
gebruiksruimte op zowel facilitair als financieel gebied? 

Namens de fractie,
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Wil van Nunen, raadslid
Irene Jansen, fractie assistent
Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Is het bij het college bekend dat bovenstaande partijen bezig zijn een buurthuis voor jongeren 
te realiseren?

Ja dat is bekend, Welzijn Rijswijk heeft aan de gemeente Rijswijk een plan van aanpak 
gestuurd. Dit plan is door diverse collega’s van verschillende teams intern besproken, er is 
bemiddeld in het leggen van de contacten tussen Welzijn Rijswijk en o.a.de 
vastgoedeigenaren van In de Bogaard, de weggeefwinkel en de winkeliersverenigingen. 

2. Past dit voorstel in het Collegebeleid om meer activiteiten voor jongeren te stimuleren en 
faciliteren? Graag een toelichting op uw antwoord

Ja, de gemeente Rijswijk wil graag activiteiten stimuleren en faciliteren voor jongeren. 
Haaglanden Beweegt en Welzijn Rijswijk zijn belangrijke partners in het benaderen van de 
jongeren. De voetbaltoernooien “Rijswijk de Baas” zijn samen met jongeren van het  
maatschappelijke jongerenproject “The Real Social” georganiseerd.  Welzijn Rijswijk is nu in 
gesprek met een groep jongeren, ze geven aan dat ze een jongerenplek willen. 

3. Is er vanuit de gemeente al contact met hen? En op welke termijn hebben zij een afspraak 
met de gemeente?

Het contact met de jongeren loopt via de jongerenwerkers van Welzijn Rijswijk. Op 10 maart is 
Welzijn Rijswijk uitgenodigd op het Stadhuis, om met de wethouders Besteman en Bentvelzen 
en de betrokken beleidsmedewerker in gesprek te gaan over een geschikte plek en over de 
wens van activiteiten. In dit gesprek is aan Welzijn Rijswijk aangegeven, dat er een voldragen 
voorstel moet komen met een degelijke business case. Conclusie van dit gesprek was om na 
het vervolmaken van het voorstel na twee weken weer bijeen te komen. Deze vervolgafspraak 
is niet doorgegaan door de uitbraak van het corona virus. 

4. Is het college bereid om deze partijen bij te staan in de realisatie van een dergelijke 
gebruiksruimte op zowel facilitair als financieel gebied? 

Ja, de gemeente denkt graag mee over een plek voor de lange termijn. De optie in het 
leegstaande pand in de passage (foto) is echter géén geschikte locatie. De input vanuit de 
politie op het gebied van veiligheid is ook mede van invloed hierop. Voorwaarde van de 
gemeente is dat er een degelijk, meerjarig plan aan ten grondslag ligt. Voor wat betreft de 
benodigde financiën voor de lange termijn, hierover gaat de gemeente verder in gesprek met 
Welzijn Rijswijk. Welzijn Rijswijk is momenteel ook bezig met het werven van fondsen in het 
kader van een langdurig plan van aanpak rondom de Maatschappelijke Diensttijd. Mede 
gezien dit plan is een plek voor de lange termijn belangrijk.
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5. De wens voor meer reuring voor jeugd en jongeren in Rijswijk is al eerder uitgesproken door 
de jeugd- en jongerenraad. Is hierover actief contact tussen gemeente en jeugd-
/jongerenraad? Graag een toelichting op uw antwoord.

Welzijn Rijswijk is gevraagd om actief de jongerenraad te benaderen, er is contact gezocht 
met de jongerencoach om dit verder uit te werken.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen


